
Ungdomssektionen 16/6
Tid: 18.15
Plats: Bergslätt
Deltagare: Johan Johansson, Charlotte Blom, Sara Moodh, Maria Leandersson, Melissa
Lazarides, Klara Noaksson

1. Fastställande av dagordning
- Dagordningen fastställs.

2. Val av justerare
- Sara Moodh väljs till justerare.

3. Genomgång av föregående protokoll
- Små västar till bollhallen är inköpta. De läggs i bollhallen i god tid inför säsongen där.
- 20 bollar är inköpta.
- Reklamation av strumpor pågår.
- Taktikmappar köps från och med att man blir ett sjumannalag.
- Idrottsskolan
- Countryfesten. Endagsbiljetter går att köpa för alla som jobbar för föreningen en av

dagarna.
- Angående bollkallar har ett meddelande gått ut till alla ledare.
- Nattvandrarna
- Fördelning av inomhustider. Troligtvis i stort sett samma fördelning som förra

säsongen.
- VHS-kassetter m.m. i ungdomsförrådet. Johan har kontaktat Jonte Eriksson.
- Föreningsdag
- Nickträningsbollar. Vi ska köpa in.
- Från styrelsemötet i tisdags; Eds FF är nu en kvalitetsklubb. Arbetet fortsätter med

att implementera detta för alla ledare, lördag 16 november på Gamla real.
7 september är en Eds FF-dag då både dam- och herrmatch spelas på Bergslätt.
Kan u-sektionen arrangera något då? Kanske använda sargerna för 3-mannaspel,
internmatcher för ungdomslagen, speedshooting? Vi tar mer om detta på nästa möte.
Angående det nystartade yngsta laget är styrelsen positivt inställda men tycker att
det kan vara mindre fokus på fotboll och kanske istället kalla det för idrottslek.
Ledarna där ska ha möte med Patrik, Kristoffer och Johan för att det ska matcha de
nya riktlinjerna för kvalitetsklubb,

4. Kioskgruppen
- Förslaget är att Stephanie tar detta uppdrag. Vi diskuterar detta med henne innan

beslut tas.

5. Countryfestivalen
- Se föregående protokoll.

6. Material
- Svårt när var och en tar hem och tvättar matchställ efter match. Det är bättre att man

samlar in och en sköter tvätten. Vi bestämmer att alla lag gör så och Johan skickar ut
detta i ledargruppen.



7. Övriga frågor
- Det äldsta flicklaget funderar på om det kan bli en serie för flicklag i F14-15 nästa

säsong så att man slipper gå upp för tidigt i seniorlaget. Kanske att man får gå med i
bohuslänserien där det ev finns fler lag. Bra att vi är ute i god tid och kollar upp detta
nu för att se hur det ser ut inför kommande säsong. Kan tränarna kolla upp detta med
de andra tränarna i nuvarande serie för att se hur andra lag tänker?

- Ta upp med damlaget att vi behöver få information om när matcher flyttas eller vilka
tider matcher är för att det ska fungera med bollkallar. Johan tar det vidare med
Niklas i fotbollssektionen. Vi diskuterar frågan om vi kanske inte ska ha med de
yngsta lagen som bollkallar. De kanske behöver vara 9-10 år innan de orkar vara
bollkallar och hålla fokus i 90 minuter? Vi tar upp detta på ledarmötet i slutet av
sommaren då vi även ska fördela tider i bollhallen.

- Melissa har meddelat att de behöver hitta en ny representant från F12 till
ungdomssektionen.

8. Nästa möte
- 11 augusti sektionsmöte 17.00 och ledarmöte 18.00

/Klara Noaksson


